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Till samhällsbyggnadsnämndens ordförande Gabriel Melki (S)  

Tillbyggnad	  av	  pendeltågsstationen	  i	  Tullinge 
 
Pendeltågsstationen i Tullinge är under all kritik. Och nu har vi ett akut problem inför de kalla 
vintermånaderna. I och med införandet av nya spärrar försvann en stor del av inomhusytan på 
stationen. Nu kan endast ett fåtal personer få skydd från kylan.  
 
Min fråga till samhällsbyggnadsnämndens ordförande är: 

• Kan kommunen tänka sig att delfinansiera en temporär tillbyggnad av pendeltågsstationen i 
Tullinge i avvaktan på en permanent lösning?  
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